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JAARVERSLAG 2022 

JANUARI EN FEBRUARI 2022 

Deze eerste 2 maanden van 2022 zit Nederland nog in een lockdown. Hierdoor is het niet mogelijk 

om te vergaderen op onze gebruikelijke locatie. Wel gaan de lopende projecten door. Via 

emailcontact is er overleg. 

De rest van het jaar vallen de bestuursvergaderingen op: 

• 10 maart 

• 14 april 

• 12 mei 

• 16 juni 

• 14 juli 

• 8 september 

• 13 oktober 

• 10 november 
 

Hondenspeelveld 

Er is opnieuw een aanvraag voor een hondenspeelveld in Posterholt. Opnieuw gaat het bestuur 

samen met de gemeente Roerdalen op zoek naar een geschikte locatie met het juiste 

bestemmingsplan.  

Map nieuwe bewoners 

Verder zijn de mappen Nieuw in Postert bijgewerkt en kunnen deze weer uitgedeeld worden aan 

nieuwe bewoners van Posterholt.  

MAART 2022 

Er zijn diverse aanvragen voor wegmarkeringen aan de Hoofdstraat, een aanvraag voor een 

VOP(voetgangersoversteekplaats ten behoeve van de Kwiek route die in de maak is, en aanvragen 

voor hondendepotbakken op diverse locaties op de Heinsbergerweg, Winkelweg en Boomstraat. De 

aanvraag is gehonoreerd en de bakken zijn geplaatst.  

APRIL 2022 

Hondenspeelveld 

De gemeente Roerdalen heeft geen bemoeienis heeft met het hondenspeelveld in Sint Odiliënberg. 

Dit valt onder veel een groter project waar een stichting binnen St. Odiliënberg mee bezig is. De 

gemeente heeft wel medewerking verleend aan het hondenspeelveld in Herkenbosch. Dit omdat het 

een pilot is en zij voor de periode van 2 jaar eens willen kijken wat het oplevert. Verder vindt de 

gemeente dat 2 hondenspeelvelden in de gemeente al heel riant is. De gemeente Roermond heeft 

op een veel groter aantal inwoners slechts 1 hondenspeelveld. Het tegenargument van Stichting 

Kernoverleg Natuurlijk! Postert is dat de hondenbezitter hondenbelasting betaalt en dat zij er tot nu 

slechts extra hondenpoepafvalbakken voor teruggekregen heeft. Dat terwijl de coronaperiode een 

grote toename van hondenbezitters kent. Bovendien is het voor de bereidwilligheid om de poep op 

te ruimen belangrijk dat er tegemoet gekomen wordt aan de hondenbezitter. Door iets te geven, 

krijg je er ook gedragsverandering voor terug. 
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Voor onze stichting is het belangrijk dat er een stuk grond beschikbaar is waar dit gerealiseerd zou 

kunnen worden, zonder dat er pacht betaald moet worden en met de juiste bestemming erop. Een 

bestemmingsplanwijzigingsprocedure kost minimaal een jaar en brengt  hoge kosten met zich mee. 

Bovendien is het dan nog maar de vraag of er dan ook een bestemmingswijziging verkregen wordt. 

Daarnaast is het voor de stichting belangrijk dat de gemeente minimaal eens per 2 weken maait. 

Verder is het noodzakelijk dat er een werkgroep van hondenbezitters gevormd wordt die dit project 

blijvend draagt wanneer het klaar is.  

Voor de gemeente is het belangrijk dat de locatie op voldoende afstand ligt van woningen i.v.m. de 

geluidsoverlast en dat er parkeermogelijkheden zijn zoals in Herkenbosch en Swalmen, omdat het 

ook hondenbezitters uit de weide omtrek zal aantrekken.  

Het resultaat van het gesprek is dat Maud Koolen een plattegrond regelt met de beschikbare 

locaties. Zij zal die mailen. Dan kunnen we gaan kijken wat van die mogelijkheden de beste optie is.  

Daarna kijkt de gemeente wat zij voor dit hondenspeelveld zou kunnen betekenen, maar enige hulp 

is pas over een jaar te verwachten. Dat is in ieder geval een jaar korter dan het aflopen van de pilot in 

Herkenbosch. En het is onder voorwaarde dat we niet teveel verwachten aan middelen. Maaien eens 

per 2 weken zou een mogelijkheid kunnen zijn eventueel. Aanschaf van een bank, rioolbuis en 

afvalbak valt dan eventueel te bezien.   

Markeringsblokken op de Hoofdstraat 

Gezien het feit dat er uniformiteit aan wegmarkeringen gewenst is binnen de dorpen van Roerdalen, 

merkt Natuurlijk! Postert op dat dit beslist niet gerealiseerd is op alle kruisingen binnen Posterholt.  

Bij de Oude Markt ontbreken deze markeringen bij het weggetje naar het parkeerterrein en dat ziet 

er ook nog niet eens uit als zijnde een weg. Dat zorgt voor verwarring. Lange tijd geleden is 

toegezegd aan een dorpsbewoner dat die er wel zou komen, maar telkens zijn er redenen om ze niet 

aan te brengen. Graag willen we weten wanneer deze er wel komen. Zodra het weer het toelaat voor 

eind maart worden deze samen met een V.O.P. aangebracht op het wegdek. 25 maart werden de 

wegmarkeringen aangebracht. 

Drempels Boomstraat 

De stichting geeft aan dat het als bijzonder vervelend wordt gevonden dat de vraag van Annemieke 

Drohm en Davy Deteren niet beantwoord werden omtrent de pilot tijdelijke verkeersdrempels op de 

Boomstraat. Op herhaalde vragen is geen enkel antwoord gekomen. Wij geven aan dat dit bepaald 

niet coöperatief is en het gevoel geeft dat je niet serieus wordt genomen. Ook als iets niet kan, is het 

belangrijk dat er goed gecommuniceerd wordt. Overigens zijn het juist de hardrijders die geen 

drempels willen.  

Bloeiende bermen 

In de Kerksteeg en op de Boomstraat wordt bloemenzaad gestrooid voor bloeiende bermen.  

Pand De Zwarte Berg 

Stichting Kernoverleg Natuurlijk! Postert denkt en kijkt mee over de invulling van het pand. 

Confidence /Twende wil daar een opvang realiseren voor mensen met een beperking met een 

verslavingsverleden. 

MEI 2022 
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De plantentorens op de Oude Markt en de hanging baskets bij de PLUS zijn vandaag samen met de 

vrijwilligers van de Hoofdstraat en de Oude Markt gevuld.  

JUNI 2022 

Kwiek-Route 

Vrijdag 17 juni om 13.00 uur werd de KWIEK-route geopend. 

Pand De Zwarte Berg: 

Er zijn vragen vanuit de afdeling Ruimtelijke Ordening van de gemeente Roerdalen dat de provincie 

allerlei aanvullende vragen heeft over een leidingsysteem dat pal voor de deur ligt van het pand (de 

zg. Delta Corridor).  

Entree Posterholt 

Onze stichting is gevraagd een Kunstroute regelen voor Posterholt. De aanvraag kwam vanuit de 

bewoners. Onze stichting heeft navraag gedaan bij de gemeente Roerdalen over de destijds gedane 

belofte over een kunstwerk bij de entree van Posterholt op de Roermondseweg. Het kunstwerk gaat 

niet door. De stichting beraadt zich over een alternatief, te weten een kunstroute door het dorp.  

AUGUSTUS 2022 

De bewoners van de Heinsbergerweg vragen Stichting Kernoverleg Natuurlijk! Postert om samen met 

de buurtbewoners van de Heinsbergerweg de gemeente te vragen snelheid remmende maatregelen 

aan te brengen op deze weg.  

SEPTEMBER 2022 

De stichting heeft contact opgenomen met de gemeente Roerdalen vanwege een verzoek van een 

bewoner van de Zwartemolenhof om hun stukje braakliggende grond verder af te werken. Een en 

ander ligt ingewikkeld met de aannemer. Dit heeft de gemeente meteen opgepakt en geregeld.  

 

De kunstroute 

 

Het lijkt het bestuur een beter idee om de kunstroute door het dorp een breder karakter te geven en 

er een cultuur-historische kunstroute van te maken. We denken dan aan een zestal kunstobjecten 

verspreid over de Hoofdstraat (ongeveer 2 km lang). Op de objecten een QR-code waarmee 

bezoekers door middel van beelden en voice-over een verhaal verteld krijgen over de plek waar ze 

staan.  

 

OKTOBER 2022 

Er is een en ander overlegd met de ontwerper Ruud Snijders eveneens uit de gemeente Roerdalen, 

voor een eventuele kunstroute door Posterholt. De ontwerper gaat aan de slag. 

De plantentorens op de Oude Markt worden gevuld met winterviolen. Besloten wordt dat de hanging 

Baskets op het Raadhuisplein niet meer gevuld gaan worden. de weersinvloeden hebben een nadelig 

effect op de planten. 

NOVEMBER 2022 

Er is een aanvraag voor een pluktuin. Wellicht een idee om dat bij de Zwarte Berg te realiseren als 

daar de plannen gerealiseerd worden. 
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DECEMBER 2022 

Kerstmarkt 

De stichting neemt deel aan de Kerstmarkt van Stichting De Beuk. 

Snelheid Heinsbergerweg 

Na het ophalen van handtekeningen bij bewoners Heinsbergerweg is er een gesprek met de 

gemeente. Afgesproken wordt dat januari 2023 een infoavond georganiseerd wordt waar de 

buurtbewoners suggesties aan kunnen leveren voor maatregelen om de snelheid op desbetreffende 

weg te beperken.  

Communicatie 

In 2023 komt er een nieuwe beeldvormende bijeenkomst over samenwerken met inwoners, die door 

de gemeente Roerdalen georganiseerd wordt dit na ons aandringen dat er echt iets verbeterd moet 

worden aan de communicatie naar burgers en burgerinitiatieven.  


